
Møtereferat FAU 29.april.2025 

FAU-møte på Groruddalen skole 

Til stede: 

Rektor: Thomas Andre Stien 

Representanter fra 8CD x 2, 8GH, 9CD, 9EF, 10CD 

Manglet representanter fra AT, 8AB, 8EF, 9AB,9GH,10AB og 10GH 

 

Sak 1. El sparkesykler 

Rektor informerte om at skolen jobber med bruken av El sparkesyklene. De snakker daglig med 
elevene om dette og de foresatte når det trengs. Miljøteamet er også i kontakt med selskapene 
som leier de ut for å få de fjernet rundt skolen osv. Det har vært en «gratis periode» nå en god 
stund og de håper at når dette er slutt så vil bruken gå ned. Veldig mange kjører uten hjelm, to 
stykker på en osv.  

Vi i FAU mener også at det er viktig at vi snakker med våre barn om bruken av disse. Det har vært 
noen uhell på disse, og vi har ingen unger å miste. 

 

Lillomarka arena: 

Rektor og skolen har ikke hørt noe mer fra dem. Han har hatt litt kontakt med ildsjelen der. 
Rektor skal ta kontakt med han til høsten igjen og se hva vi kan få til. Groruddalen fikk litt 
ufortjent skyld for div ting bla. Brannalarm ol. Dette gjorde at skolen ikke fikk vært der like mye 
som det var tenkt i vinter og utover. Thomas tar dette som sagt opp dette igjen utover høsten for 
å se på bruken for skoleåret 2025/2026. 

 

Valgfag: 

Noen skoler tilbyr båtfører prøven, mopedførerkort og trafikalt grunnkurs på 10 trinn. Er dette noe 
vi kunne fått tilbud om også her på skolen? 

9. trinn har noen dager på sjøskolen. Dette er dager de koser seg masse på. 

 

Mobilforbudet / Mobilhotell: 

Mobilforbudet fungerer veldig bra. Elevene får fortsatt mobilene i storefri, slik at de har tilgang til 
bankkort, vipps, busskort osv. Skolen ser an hva som skjer rundt dette til høsten. Begge de andre 
ungdomsskolene i bydelen har mobilforbud hele dagen. (Apalløkka og Bjøråsen). 

Vape: 

Vaping forekommer på doene. Dette er noe ledelsen, miljøteamet og alle de andre jobber med 
hele tiden. En utrykning koster hele 6.500 kr. Så det er viktig at dette stopper ellers vil det gå 
utover andre viktige ting for elevene. 



Neste års 8.trinn: 

Det vil bli ca.107 elever på neste års 8.trinn. De fleste vil være fra Nordtvet og Grorud, men det 
kommer også en del fra Haugen og Furuset. Derfor velger skolen å beholde 4 paralleller.   

Ellers så snakket vi litt om kosthold og fokuset rundt dette. Dette gjelder jo først og fremst faget 
mat og helse som 9 trinn har, men også i naturfag kan dette temaet tas opp. Det nye nå er jo at vi 
bla. skal ha i oss hele 8 om dagen. Det hadde vært supert å ha et foredrag rundt dette temaet 
ved å få invitert noen utenfra inn på skolen. Hege tar på seg jobben for å sjekke dette ulike 
muligheter for klassene og trinnene. 

Helsesykepleiere er jo også ofte engasjert i dette temaet, så det kan jo også være en mulighet for 
å få kosthold mer opp og frem i undervisningen. 

Skolen ved miljøteamet deler ut frukt 3 ganger i uken. Dette gjøres da i storefri. 

Kinnsbakken har vært et tilbud til skolens 10.trinn. Dit har elevene reist klassevis og hatt 
overnatting i 2 dager. Dette koster en del penger og er nå et kostnadsspørsmål fremover. Turen 
koster over 100.000 kr, bare bussene dit koster ca.60.000 kr. Skolen ønsker å fortsette å gi 10 
trinn et overnattings tilbud, men må nok se på muligheten for å finne noe som kan være 
rimeligere.  

Det er nå er ny ungdomsskole satsing som hele 14 skoler skal være en del av. I vår bydel er 
Groruddalen den eneste som skal være med her. Dette går på levekår og andre ulike kriterier. 
Andre skoler som skal være med er: Haugerud, Rommen, Linderud, Veitvet, Granstangen ol. Det 
vil være ny analyse av undervisningen for å finne nye satsningsområder. Personalet blir også tatt 
med i analysen. Denne undersøkelsen starter på høsten 2025.  

10.trinns avslutning har vi planlagt på følgende måte. Det må være 4 stk pr skift. (hvis ikke noen 
ønsker å være med på begge).  

1.vakt blir da fra 17:00 – 19:00 ca og 2.vakt fra 18:30-20:30 ca. Hver klasse på 8 og 9 trinn skal 
stille med 4 kaker og 1 fruktfat. Totalt skal vi da få inn 32 kaker og 8 fruktfat til denne kvelden. 
10.trinn + foreldre/forsatte og familie skal kun komme å være gjester denne kvelden. Skolen 
stiller med kaffe og brus. 

Skolegården, hva skjer her når arbeiderne er ferdig?  De har blitt lovet at den skal settes tilbake 
iden standen den var. De ser på mulighetene til å få laget en skolehage og en ball binge bla. 
Dette er jo fint for alle. 

Skolen har hatt tilsyn fra bydelen og fått påpekt om at de har for få sitteplasser ute i skolegården. 
Så dette er også noe de må jobbe med for å få på plass. De skal se om de får til noen 
sittegrupper ol. 

Hvordan jobbe med å få engasjerte foreldre og foresatt til FAU? Skolen er avhengig av et tett og 
godt samarbeid med FAU. Viktig at vi får fortalt hva vi har gjort og jobbet med dette året, gjennom 
SMU og Driftsstyret også. Det bør kanskje fås til å velge representanter på våren for de som blir 9 
og 10 trinn på høsten. Da har vi mange representanter klare tidlig. Ellen og Hege sier noe om FAU 
arbeidet på møtet 13 mai for de som skal bli neste års 8 trinn.  

Vi må også se på registreringen av FAU i Brønnøysund registeret på neste og siste FAU møte.  

De neste og siste FAU møtene er: Tirsdag 10.juni 17:30 – 19:00 



 

 


